
Side 72 

 

Bestyrelsesmøde 
 

Mandag den 3. maj 2021 

hos Palle 
 

Dagsorden 

 

Deltagere: Palle, Anders, Niels, Hans Jørgen, Grethe Hove + Jens Hansen.  

 
1. Godkendelse og underskrivning af referat 

Referatet fra den 3. august 2020 skal godkendes ved underskrift af deltagerne. 

Referatet godkendt og underskrevet 

 

2. Meddelelser fra formanden 

Orientering om problemer med at lukke for vandet på Tornebjergvej 10. 

Forbrugerne på i 2020 brugt 17.419 m3 

Orientering om ejerskifte og ledningsoplysninger 

Dataabonnementet hos CBB er udskiftet med Greentel, fordi der skulle bruges et simkort på værket til 

det nye SRO anlæg. Greentel kunne levere et abonnement med 2 simkort for en ekstrapris på under 30 

kr. 

Orientering om problemer med nogle waterdisplay. 

Sendt oplysninger om tilbageværende brandhaner til Stevns beredskab, som ønsker at sløjfe dem. 

Orientering om onlinemøde med Stevns Kommune om udkast til ny indvindingstilladelse og det efterføl-

gende brev med indsigelser. 

 

3. Meddelelser fra kassereren 

Aktuel økonomisk status. 

Indestående pr. 1. maj 2021: 1.032.821 kr. + 264.345,38 kr. 

Der er ikke afregnet moms og grønne afgifter. 

 

4. Meddelelse fra øvrige 

Intet noteret 

 

5. Beredskabsplan 

Opfølgning fra tidligere møder. 

Beredskabsplanen skal opdateres, fordi der efter installering af overvågning har kun 3 personer adgang 

til værket. 

 

6. Etablering af nyt SRO-system 

Jens tegner og fortæller noget om, hvad der er sket indtil nu og om hvilket tilkøb det har været nødven-

dige at foretage. 

Fyldig gennemgang af SRO projektet og nødvendige justeringer. 

Bestyrelsens medlemmer blev inviteret til en gennemgang på værket. 

 

 

7. Forberedelse af generalforsamlingen 

Generalforsamlingen vil i år kunne afholdes til tiden. 

Sidste frist er den 31. maj. 

På grund af Coronarestriktionerne skal mødet igen afholdes i den store sal. 

Forslag til dagsorden udleveres på mødet. 

Dagsorden og dato godkendt. Mogens Frederiksen foreslås som dirigent. 
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8. Regnskab 2020 

Til trods for Coronaen foreligger der et regnskab, som dog afventer bilags kontrollanternes gennem-

gang. 

Regnskabet forelægges på mødet. 

Regnskabet, som blev forelagt, var godkendt at bilagskontrollanterne. 

Ingen bemærkninger til regnskab og budget. 

 

 

9. Tilbud på fibernet 

Fibia har fremsendt tilbud på en fiberforbindelse. 

TDC kan ikke levere den fornødne hastighed på adressen. 

Gennemgang af forskellige muligheder. Vi prøver i første omgang TDC´s forsøg med højere hastighed 

 

10. Eventuelt 

Næste ordinære møde skal afholdes hos Hans Jørgen. 

Mødedato aftales efter generalforsamlingen. 

 
 

 

 

 

 

 

 Hans Jørgen Lund Jensen Niels Hove Grethe Hove 

 

 

 

   

 Palle Jørgensen Anders Henriksen 


